
 

Protokół nr 20/16 
z posiedzenia 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 
i Porządku Publicznego 

z dnia 29 listopada 2016 r. 
Ad 1 
Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 
Przewodniczący Grzegorz Marszałek, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 

Posiedzenie Komisji odbyło się wspólnie z posiedzeniem Komisji Rolnictwa Leśnictwa i 
Ochrony Środowiska. 

 
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 
• Wiceprzewodniczący:    Maciej Biskup 
• Członkowie      Stanisław Dudka 

Zdzisław Kowalczyk 
Mikołaj Rogala 
Tomasz Skibicki  

 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

• Starosta Gostyński  Robert Marcinkowski, 
• Skarbnik Eleonora Gościniak 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad 3) 
Przewodniczący Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia 
został przyjęty w wyniku głosowania 6 głosów „za”.  
 
Ad 4) 
Protokół Nr 19/16 z dnia  24 października 2016 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 6 
głosów „za”. 
 
Ad 5a) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu na 2017 r.  
Projekt uchwały przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, że: 
ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2017 r. w kwocie 73 349 367,00 zł z tego: 
1. dochody bieżące w kwocie 71 655 685,00 zł, 
2. dochody majątkowe w kwocie 1 693 682,00 zł. 
Dochody obejmują w szczególności: 

1. dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych ustawami w kwocie 6 683 589,00 zł, 

2. dotacje celowe na realizację zadań wykonywanych na mocy porozumień z organami 
administracji rządowej w kwocie 6 000,00 zł, 

 



 

3. dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizacje bieżących zadań własnych 
powiatu w kwocie 4 211 008,00 zł, 

4. dotacje celowe na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej zlecone powiatom, 
związane z realizacją dodatku wychowawczego oraz dodatku do zryczałtowanej kwoty 
stanowiących pomoc państwa w wychowywaniu dzieci w kwocie 360 872,00 zł, 

5. dotacje celowe na zadania realizowane na podstawie porozumień (umów) między 
jednostkami samorządu terytorialnego w kwocie 3 394 886,00 zł, 

Ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 2017 r. w kwocie 71 249 367,00 zł 
z tego: 

1. wydatki bieżące w kwocie 63 078 804,18 zł, 
2. wydatki majątkowe w kwocie 8 170 562,82 zł. 

Wydatki obejmują w szczególności: 
• wydatki na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej wykonywanych 

przez powiat w kwocie 6 683 589,00 zł, 
• wydatki na realizację zadań bieżących realizowanych przez powiat na podstawie porozumień 

z organami administracji rządowej w kwocie 6 000,00 zł, 
• wydatki na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej związane z 

realizacją dodatku wychowawczego oraz dodatku do zryczałtowanej kwoty stanowiących 
pomoc państwa w wychowywaniu dzieci w kwocie 360 872,00 zł, 

• wydatki związane z realizacją zadań na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 
samorządu terytorialnego w kwocie 3 394 886,00 zł. 

Kwota planowanej nadwyżki wynosi 2 100 000,00 zł. Nadwyżkę przeznacza się na spłatę rat 
kredytów. 
Określa się łączną kwotę planowanych przychodów w wysokości 2 381 108,00 zł. 
Określa się łączną kwotę planowanych rozchodów w wysokości 4 481 108,00 zł. 
Ustala się łączną kwotę planowanych dotacji udzielanych z budżetu powiatu w wysokości 
3 139 523,65 zł w tym: 
1. dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie 2 410 939,65 zł, 
2. dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie 728 584,00 zł. 
Upoważnia się Zarząd Powiatu do: 
• zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego 

przejściowego deficytu budżetowego do wysokości 2 000 000,00 zł, 
• dokonywania zmian w planie wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy; 

przenoszenia wydatków pomiędzy wydatkami bieżącymi i majątkowymi oraz przenoszenia 
wydatków pomiędzy zadaniami majątkowymi,  

• lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach, 
• zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna dla 

zapewnienia ciągłości działania powiatu i termin zapłaty upływa w 2018 r., 
• przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych do zaciągania zobowiązań z 

tytułu umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 
działania jednostki i termin zapłaty upływa w roku następnym. 

Ustala się: 
• maksymalną kwotę poręczeń udzielanych przez zarząd w ciągu roku budżetowego w 

wysokości 1 000 000,00 zł i pożyczek do kwoty 500 000,00 zł, 
• kwotę 3 000 000,00 zł, do której zarząd może samodzielnie zaciągać zobowiązania, 
• roczne limity dla: 

zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na sfinansowanie przejściowego deficytu 
budżetu w kwocie 2 000 000,00 zł, 

 



 

zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 2 381 108,00 zł. 
Tworzy się w budżecie powiatu rezerwy w kwocie 1 110 000,00 zł: 

• rezerwę ogólną w kwocie 100 000,00 zł, 
• rezerwę na zadania oświatowe w kwocie 500 000,00 zł w tym fundusz nagród dla nauczycieli 

w kwocie 34 546,00 zł, 
• rezerwę na pomoc społeczną w kwocie 200 000,00 zł, 
• rezerwę na poręczenia dla SP ZOZ w kwocie 100 000,00 zł, 
• rezerwę na zarządzanie kryzysowe w kwocie 110 000,00 zł, 
• rezerwę na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 100 000,00 zł. 

Środki w wysokości 1 546 000,00 zł przeznaczono na pomoc finansową dla:  
− Gminy Krobia na dofinansowanie przebudowy ulicy Św. Ducha               240 000,00 zł 

i Południowej w ciągu dróg gminnych w Krobi, 
− Gminy Pępowo na dofinansowanie przebudowy drogi gminnej                206 000,00 zł 

w Kościuszkowie, 
− Gminy Borek Wlkp. na dofinansowanie przebudowy drogi łączącej         600 000,00 zł 

ul. Dworcową z ul. Powstańców Wlkp. w Borku Wlkp., 
− Gminy Poniec na dofinansowanie przebudowy ulic Akacjowa,                 300 000,00 zł 

Lipowa, Kasztanowa, Świerkowa, Wierzbowa i Dębowa w Poniecu, 
− Powiatu Kościańskiego na dofinansowanie przebudowy drogi 3909P      100 000,00 zł 

na odcinku Wieszkowo – Żelazno – granica powiatu (Stankowo), 
− Powiatu Krotoszyńskiego na dofinansowanie zadań inwestycyjnych        100 000,00 zł 

W ramach wydatków majątkowych planowana jest: 
− modernizacja budynku położonego w Gostyniu ul. Wrocławska 8             500 000,00 zł 
− rozbudowa archiwum zakładowego                           350 000,00 zł 
− rozbudowa parkingu Gostyń ul. Wrocławska 8               150 000,00 zł 
− wykup gruntów i nieruchomości         25 000,00 zł 
− wydatki na zadania własne        128 003,00 zł 

 
Wydatki na zadania własne przeznacza się na roboty geodezyjne w kwocie 59 000,00 zł oraz 
realizację zadania „Udostępnienie rejestrów cyfrowych baz danych geodezyjnych w Powiecie 
Gostyńskim poprzez modernizację i wyposażenie w narzędzia informatyczne” w kwocie 69 003,00 
zł (wydatki bieżące - 36 715,50 zł, wydatki majątkowe - 32 287,50 zł). 

 
Jeżeli chodzi o oświatę i wychowanie, to wydatki majątkowe w kwocie 599 410,67 zł przeznaczone 
są na: 

− modernizację bazy dydaktycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu  
(dział 801 rozdział 80120 – 150 000,00 zł), 

− modernizację bazy dydaktycznej w Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu (dział 801 
rozdział 80130 – 50 000,00 zł), 

− rozbudowę budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu (dział 801 rozdział 80111 – 
399 410,67 zł). 

Jeżeli chodzi o ochronę zdrowia wydatki w tym rozdziale w kwocie 838 162,00 zł przeznaczone są 
na: 

− dotację dla SPZOZ w Gostyniu na dofinansowanie przebudowy Izby Przyjęć w kwocie 
30 000,00 zł, 

− termomodernizację budynku SPZOZ w Gostyniu w kwocie 510 000,00 zł, 
− rozbudowę SPZOZ w Gostyniu w kwocie 50 000,00 zł, 

 



 

− pomoc finansową dla Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie zadania 
„Wyposażenie środowisk informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich 
podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej 
Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie sieci wymiany danych między podmiotami 
leczniczymi samorządu województwa” w kwocie 248 162,00 zł. 

Następnie głos zabrał Radny Mikołaj Rogala. Poinformował, że w roku 2017 zaplanowano 
zaciągnięcie kredytu w wysokości 2 381 000 zł. Zapytał, czy jest to kwota na ewentualny wykup 
Chwałkowa.  
Skarbnik poinformowała, że środki te będą przeznaczone na spłatę rat kredytów.  
Radny Tomasz Skibicki zabierając głos poruszył temat wydatków inwestycyjnych. Zadał pytanie, 
czy przebudowa drogi Wziąchów-Kromolice – granica powiatu będzie obejmowała miejscowość 
Kaczagórka.  
Radny Zdzisław Kowalczyk odpowiedział, że nie.  
Radny Skibicki kontynuując poinformował, że Zarząd Powiatu przeznaczył 10.000 zł na zakup 
kostki brukowej dla Siemowa. Zapytał, czy środków tych nie można przeznaczyć na połatanie dziur 
w miejscowości Kaczagórka.  
Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o Siemowo, to prawdopodobnie będzie to kwota 7.000 zł. 
Ponadto sołtys Siemowa zapewniał, że gmina Gostyń planuje na tym terenie prace rewitalizacyjne. 
Wyjaśnił, że Kaczagórka stanowi większy problem.  
Kolejne pytanie Radnego Tomasza Skibickiego dotyczyło przebudowy drogi Dabrówka-Strumiany-
Borek Wlkp. Dodał, że co roku w budżecie są przeznaczane środki na ten cel. Zapytał, czy zadanie 
to jest wykonywane etapami.  
Starosta odpowiedział, że zadanie to jest wykonywane etapami i zostanie zakończone w przyszłym 
roku.  
Radny Tomasz Skibicki poinformował, że w ramach wydatków bieżących planuje się zakup 
materiałów: masy na zimno, znaków drogowych, słupków do znaków, farb, pozostałych materiałów 
drogowych, materiałów brukarskich, części do remontu sprzętu. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii.  
Starosta wyjaśnił, że są to wydatki bieżące i np. masa na zimno służy do bieżącego łatania dziur. 
Wiadomo, że nie jest to efekt długotrwały i docelowy. Jeżeli chodzi natomiast o znaki drogowe, to 
są one często niszczone i  trzeba je na bieżąco uzupełniać.  
 

Posiedzenie Komisji opuścił Radny Grzegorz Grzegorzewski 
Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o przebudowę drogi Wziąchów-Kromolice, to będzie to 
największa inwestycja w przyszłym roku. Jeżeli chodzi o Program przebudowy dróg lokalnych, to 
niedługo ukaże się lista rankingowa.  
Radny Tomasz Skibicki poinformował, że w rezerwie ogólnej zostały zaplanowane środki w 
wysokości 110 000 zł na zarządzanie kryzysowe. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii.  
Starosta wyjaśnił, że rezerwa na zarządzanie kryzysowe tworzona jest w oparciu o wskaźnik 
wynikający z budżetu. Rezerwa ta jest na sytuacje kryzysowe. W tym roku korzystaliśmy z tej 
rezerwy i wykonaliśmy remont przepustu.  
Kolejne pytanie Radnego Tomasza Skibickiego dotyczyło zaplanowanych środków w wysokości 
30.000 zł na przebudowę izby przyjęć.  
Starosta wyjaśnił, że pokazanie tej kwoty w budżecie jest sygnałem, który odebrał od Państwa 
radnych, że trzeba tam coś zmienić. Dodał, że chciałby, aby na ten temat wypowiedzieli się 
praktycy, pracownicy szpitala, projektanci i żeby zostało to skonsultowane z Radnymi. Problem jest 
taki, że te dwa potoki pacjentów, którzy przychodzą do szpitala lub na „wieczorynkę” kumulują się 
w jednym miejscu. Starosta kontynuując wyjaśnił, że na chwilę obecną nie wie, jak to będzie 
wyglądało. Dodał, że chciałby, aby ktoś spojrzał na to z fachowego punktu widzenia.  
Radny Marszałek poinformował, że można by rozważyć propozycję, aby wieczorynka była w 
zupełnie innym miejscu.  

 



 

Starosta wyjaśnił, że jak będzie już konkretny pomysł, to zostanie on skonsultowany z Radnymi.  
Radny Dolczewski zapytał, dlaczego izba przyjęć nie może funkcjonować razem z wieczorynką.  
Starosta wyjaśnił, że wieczorynka i izba przyjęć nie mają ze sobą nic wspólnego. Dodał, że są to 
dwa różne potoki pacjentów. Wyjaśnił, że tym tematem zajęła się również Komisja Rewizyjna.  
Radny Tomasz Skibicki zasygnalizował, że największy problem jest z wieczorynką.  
Radny Grzegorz Marszałek stwierdził, że w szpitalu jest wewnętrzny problem organizacyjny. Jeżeli 
chodzi o izbę przyjęć, to nie ma tam podejścia do pacjentów.  
Starosta poinformował, że uczestniczył w konwencie starostów, na którym omawiano temat 
dotyczący szpitali. Sytuacja jest trudna, ponieważ brakuje lekarzy. Spora grupa lekarzy wyjechała 
z kraju.  
Radny Marszałek stwierdził, że warto się zastanowić nad liczbą oddziałów w szpitalu. Dodał, że nie 
mamy lekarzy, ale na siłę ich ściągamy. Stwierdził, że rozbudowa szpitala na tę chwilę to zły ruch.  
Starosta poinformował, że jest przekonany co do tego, że należy szukać oszczędności w różnych 
źródłach. W przyszłorocznym budżecie znajdują się środki na termomodernizację szpitala, są też 
środki na projekt. Wyjaśnił, że nie wie, czy rozbudowa szpitala będzie realizowana. Dodał, że na 
chwilę obecną trzeba się do tego przygotować, ponieważ nie wiadomo co będzie z Narodowym 
Funduszem Zdrowia. Stwierdził, że została przygotowana mapa potrzeb zdrowotnych, która mówi 
wyraźnie jakie oddziały powinny funkcjonować w szpitalu. Kontrakt w przyszłym roku będzie 
prawdopodobnie na poziomie tego roku.  
Radny Tomasz Skibicki stwierdził, że jeżeli nie wiemy jeszcze czy szpital zostanie rozbudowany, to 
trzeba się zastanowić czy warto rezerwować środki w wysokości 40.000 zł na dokumentację.  
Starosta odpowiedział, że środki te zostaną przeznaczone na ten cel wówczas, kiedy będziemy 
mieli pewność, że rozbudowa szpitala będzie potrzebna. Dodał, że dzisiaj jest wiele znaków 
zapytania, w jakim kierunku pójdzie Ministerstwo Zdrowia,  ponieważ jest wiele niewiadomych.  
Radny Tomasz Skibicki zapytał, czy na chwilę obecną warto przeznaczać 40.000 zł na 
dokumentację.  
Starosta odpowiedział, że na chwilę obecną warto, ponieważ jeżeli będziemy się kierować 
obecnymi standardami, to trzeba będzie zredukować liczbę łóżek w naszym szpitalu, ponieważ 
dostęp do łóżka musi być z trzech stron.  
Zdaniem Radnego Grzegorza Marszałka, to dyrektor powinien się wypowiedzieć, czy taka liczba 
łóżek jaka jest w szpitalu na tę chwilę jest potrzebna. Stwierdził, że należy się zastanowić, czy nie 
należałoby rozbudować ZOL-u.  
Radny Tomasz Skibicki zapytał, czy w projekcie budżetu na 2017 r. zaplanowane są środki na 
spłatę kredytów, czy tylko na spłatę odsetek od kredytów.  
Starosta odpowiedział, że w projekcie budżetu na spłatę kredytów zaplanowano środki w 
wysokości 4 400 000 zł. Zadłużenie zostanie zmniejszone o ponad 2 000 000 zł. Wyjaśnił, że jeżeli 
pojawi się szansa na pozyskanie środków zewnętrznych lub inna niespodziewana sytuacja to 
Zarząd wystąpi do Rady Powiatu z prośbą o zaciągnięcie kredytu na coś, co będzie potrzebne. Na 
tę chwilę trudno jest stwierdzić, jak sytuacja będzie wyglądać.  
Radny Aleksander Dolczewski poprosił Starostę o przedstawienie informacji na temat DPS w 
Chwałkowie.  
Starosta poinformował, że w tej chwili jesteśmy w trakcie negocjacji. Dodał, że 31 października br. 
skończyła się umowa i w tej chwili obiekt użytkowany jest bezumownie. Spadkobiercy oświadczyli, 
że są zainteresowani długoletnią umową dzierżawy, jednak nie wykluczają w przyszłości 
sprzedaży nieruchomości. Prawo pierwokupu dla Powiatu ma być zagwarantowane.  
Radny Marszałek zapytał o koszt dzierżawy DPS w Chwałkowie.  
Starosta odpowiedział, że miesięcznie będzie to kwota 20.000 zł netto (na chwilę obecną).  
Zdaniem Radnego Marszałka należałoby rozpatrzyć inną alternatywę.  
Starosta poinformował, że odbyło się spotkanie w DPS w Chwałkowie z Wiceministrem w 
Ministerstwie Spraw Zagranicznych Janem Dziedziczakiem. Wiceminister zapewnił, że jeżeli 

 



 

spadkobiercy będą chcieli sprzedać obiekt w Chwałkowie, to budżet Państwa wesprze 
przedsięwzięcie kwotą 2 mln zł.   
Radny Tomasz Skibicki zwrócił uwagę, że w ramach wydatków majątkowych planowana jest kwota 
ponad 1 000 000 zł. 
Starosta wyjaśnił, że w ramach tych środków planowana jest modernizacja budynku przy ul. 
Wrocławskiej 8 w Gostyniu, rozbudowa archiwum zakładowego, rozbudowa parkingu w Gostyniu 
przy ul. Wrocławskiej 8 oraz wykup gruntów i nieruchomości.  
Radny Tomasz Skibicki zapytał, gdzie w tej chwili mieści się archiwum zakładowe.  
Starosta odpowiedział, że mieści się ono w tej chwili w budynku Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Gostyniu. Dodał, że postawiliśmy sobie za cel uporządkowanie 
administracji. Stwierdził, że to wszystko będzie kosztowało, ale nie będziemy już płacili czynszu 
np. za Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, które zostanie przeniesione do budynku przychodni. 
Dzięki temu na ul. Wrocławskiej będzie centrum usług społecznych a na ul. Poznańskiej powstanie 
centrum usług technicznych. Sytuacja lokalowa zostanie w ten sposób uporządkowana.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 
2017 r. Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 1 
wstrzymujący. 
 
 
Ad 5b)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2017-2025.  
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik poinformowała, że zgodnie z art. 230 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 
publicznych inicjatywa w sprawie sporządzenia projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej należy do zarządu jednostki samorządu terytorialnego.  
Uchwała zawiera najważniejsze informacje w zakresie prognozowanego kształtowania się 
podstawowych wartości budżetowych, prognozy kwoty długu wraz z objaśnieniami oraz  
w układzie wieloletnim wykaz przedsięwzięć realizowanych przez powiat oraz tych, które powiat 
planuje realizować. 
Za względów technicznych, przyjęto, że przedkładana uchwała zastępuje obecnie obowiązującą 
uchwałę Nr XIII/91/16 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 17 grudnia 2016 r. 
 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2016 – 
2022. Pozwala to na ujęcie przewidywanego wykonania roku 2016 i odpowiednie ujęcie dochodów 
i wydatków w projekcie na 2017 rok bez konieczności korygowania roku 2016 i obecnie 
obowiązującego WPF. 
Wartości ujęte w wieloletniej prognozie finansowej określa art. 226 ustawy o finansach 
publicznych. 
W załączniku nr 1 do uchwały Zarząd przedstawia Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2017 – 
2025, gdyż do roku 2025 planuje się zaciągnięcie zobowiązania. 
W załączniku nr 2 ujęto przedsięwzięcia planowane do realizacji. Część z nich to kontynuacja 
przedsięwzięć rozpoczętych w latach poprzednich. 
Skarbnik wyjaśniła, że porównując załącznik Nr 2 do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej z 
załącznikiem Nr 2 do uchwały Nr XXI/159/16 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 27 października 
2016 r. dokonano następujących zmian: 

− w przedsięwzięciu „Udostępnianie rejestrów cyfrowych baz danych geodezyjnych w 
Powiecie Gostyńskim poprzez modernizację i wyposażenie w narzędzia informatyczne” w 
wydatkach bieżących dodano limit 2017 w kwocie 36 715,50 zł i limit 2018 w kwocie 

 



 

84 870,00 zł, w wydatkach majątkowych zmieniono limit 2017 z kwoty 560 000,00 zł na 
kwotę 32 287,50 zł i limit 2018 z kwoty 600 000,00 zł na kwotę 0,00 zł, 

− w przedsięwzięciu „Budowa drogi łączącej obwodnicę drogi wojewódzkiej nr 434 ze 
skrzyżowaniem ulic Nad Kanią, Europejska w Gostyniu” zmieniono limit 2017 z kwoty 
1 130 000,00 zł na kwotę 550 000,00 zł,  

− w przedsięwzięciu „Przebudowa ciągu drogowego do strefy przemysłowej m. Gostynia na 
odcinku dróg nr 4903 P Poraj-Czachorowo-Sikorzyn o długości 3,5 km” zmieniono okres 
realizacji z lat 2015-2019 na lata 2015-2020, limit 2017 z kwoty 300 000,00 na kwotę 0,00 
zł, limit 2018 z kwoty 500 000,00 zł na kwotę 300 000,00 zł, limit 2019 z kwoty 640 000,00 
zł na kwotę 500 000,00 zł oraz dodano limit 2020 w kwocie 640 000,00 zł, 

− w przedsięwzięciu „Przebudowa drogi powiatowej nr 4087 P na odcinku Borek Wlkp.-
Pogorzela o długości 5 km” zmieniono okres realizacji z lat 2017-2020 na lata 2018-2021, 
limit 2017 z kwoty 200 000,00 zł na kwotę 0,00 zł, limit 2019 z kwoty 600 000,00 zł na 
kwotę 200 000,00 zł, limit 2020 z kwoty 500 000,00 zł na kwotę 600 000,00 zł oraz dodano 
limit 2021 w kwocie 500 000,00 zł, 

− w przedsięwzięciu „Rozbudowa budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu” zmieniono 
limit 2017 z kwoty 3 150 000,00 zł na kwotę 399 410,67 zł i limit 2018 z kwoty 1 350 000,00 
na kwotę 304 022,94 zł, 

− w przedsięwzięciu „Termomodernizacja budynku SP ZOZ w Gostyniu” zmieniono limit 2017 
z kwoty 1 500 000,00 zł na kwotę 510 000,00 zł, limit 2018 z kwoty 1 360 000,00 zł na 
kwotę 2 360 000,00 zł, 

− w przedsięwzięciu „Wspieranie efektywności energetycznej, inteligentnego zarządzania 
energią i wykorzystania odnawialnych źródeł energii w infrastrukturze publicznej jednostek 
powiatu gostyńskiego” zmieniono okres realizacji z lat 2017-2020 na lata 2018-2021, limit 
2017 z kwoty 200 000,00 zł na kwotę 0,00 zł, limit 2018 z kwoty 150 000,00 zł na kwotę 
200 000,00 zł, limit 2019 z kwoty 200 000,00 zł na kwotę 150 000,00 zł oraz dodano limit 
2021 w kwocie 200 000,00 zł, 

− zrezygnowano z realizacji przedsięwzięciu „Rozbudowa wraz z wyposażeniem 
infrastruktury edukacyjnej służącej kształceniu zawodowemu” – Poprawa bazy edukacyjnej. 

Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Radny Tomasz Skibicki. Poinformował, że został zmieniony 
okres realizacji przedsięwzięcia pn. „„Przebudowa ciągu drogowego do strefy przemysłowej m. 
Gostynia na odcinku dróg nr 4903 P Poraj-Czachorowo-Sikorzyn o długości 3,5 km”. 
Starosta poinformował, że inwestycji drogowych postanowiliśmy nie wykreślać z WPF, chociaż 
pomysł na ich przeprowadzenie jest inny przez procedurę Partnerstwa Publiczno-Prywatnego. 
Rada Miejska w Krobi podjęła już uchwałę w tej sprawie i na dobrej drodze jest również Rada 
Gminy Pępowo i Piasków. Poniec natomiast przesłał dużo propozycji zmian, nad którymi w tej 
chwili pracujemy. Gostyń zasygnalizował jedną zmianę i ponieważ zmiana ta została 
wprowadzona, mamy nadzieję, że gmina Gostyń będzie tym również zainteresowana.  Starosta 
dodał, że Gostyń będzie uczestniczył w tym projekcie, jeżeli rozliczy się z kwoty 1 200 000 zł. 
Kolejny temat poruszony przez Radnego Tomasza Skibickiego dotyczył termomodernizacji 
budynku SP ZOZ w Gostyniu. Zdaniem Radnego to zadanie zostało przyspieszone.  
Starosta wyjaśnił, że zadanie to zostało przyspieszone, ponieważ jutro zostanie złożony wniosek w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o udzielenie dotacji. Wyjaśnił, 
że jeżeli otrzymamy środki, to będziemy przyspieszać to zadanie, a jeżeli nie, to prognozę trzeba 
będzie przesunąć.  
Dodał, że jedno zadanie zostało wycofane z Prognozy – powstanie w ZSZ centrum kształcenia 
praktycznego. Na ten cel został pozyskany grunt na zapleczu ZSZ licząc na to, że pozyskamy 
środki zewnętrzne. Jednak środki te w znacznej mierze zostały skonsumowane przez olbrzymi 
podmiot i powstało Centrum Kształcenia Praktycznego we Wrześni.  

 



 

Starosta kontynuując poinformował, że w marcu br. została podpisana umowa z firmą Jegger, 
która znajduje się na zapleczu ZSZ w Gostyniu. Umowa mówi o tym, że Powiat przekazał grunt 
przedmiotowej firmie, a firma da ZSZ pracownie zawodowe w pełni wyposażone na 20 godzin 
tygodniowo. Pracownie te funkcjonują od dwóch tygodni. Powstałe stanowiska spełniają wymogi 
Ministra Edukacji Narodowej i mogą być stanowiskami egzaminacyjnymi. Mamy narzędzia do 
kształcenia praktycznego i efekt został osiągnięty. Dlatego na chwilę obecną inwestycja ta w WPF 
stała się bezzasadna.  
Radny Maciej Biskup zapytał, czy Gmina Borek przystąpiła do Partnerstwa Publiczno-Prywatnego. 
Starosta odpowiedział, że projekt PPP ma sens wtedy, kiedy powstanie sieć dróg niedaleko od 
siebie powiązanych.  Do projektu PPP ma przystąpić 5 gmin z wyjątkiem Borku oraz Pogorzeli, w 
związku z tym ciężar inwestycyjny powinien zostać przeniesiony na gminę Borek i Pogorzelę. 
Jeżeli dużo zadań zostanie wykonanych w gminie Gostyń, Krobia, Piaski, Poniec oraz Pępowo w 
ramach PPP, to więcej inwestycji będzie koncentrowanych w gminie Borek oraz Pogorzela.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2017-2025 Komisja zaopiniowała pozytywnie w 
wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 1 wstrzymujący.  
 
Ad 6) 
W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano.  
 
Ad 7) 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Grzegorz Marszałek 
podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął posiedzenie komisji. 
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